
  

Zápis ze schůze  výboru Okresní organizace Českého svazu včelařů 

v Písku 

ze dne 9. října  2014 

Přítomni: př.  Herink, Zábranský,  Rotbauer, Sláma, Olžbutová, Vachtová, Košatka, Šimko. 

Omluveni: př. Kučera, Neumanová. 

 

 Př. Sláma zahájil schůzi a přivítal přítomné. Pak požádal o minutu ticha k uctění 

památky zesnulého předsedy okresního výboru přítele Kozáka. 

 Dále se výbor okresní organizace ČSV v Písku zabýval přípravou výročních schůzí  

základních organizací a okresní konference ČSV v roce 2015. Byl diskutován postup podle 

stanov ČSV a podle pokynů vydaných RV ČSV. Organizační pokyny a návrh na řízení okresní 

konference ČSV zpracuje př. Herink a př. Rotbauer, spolu s plánem práce nejdéle do konce 

měsíce listopadu tak, aby tyto materiály bylo možno projednat na prosincové schůzi výboru 

okresní organizace ČSV v Písku. Pokud budou další pokyny v oběžníku č. 4. budou rovněž do 

tohoto materiálu zapracovány tak, aby nejdéle do konce roku mohly být základní organizace 

s těmito pokyny a požadavky na součinnost seznámeny. 

 MVDr.  Janouchová seznámila přítomné s nákazovou situací MVP v okrese Písek. 

Konstatovala, že se zatím neobjevilo další ohnisko MVP a poslední známé ohnisko v Radihošti 

bylo zlikvidováno. Státní veterinární správa bude nadále situaci monitorovat. Na okrese 

Tábor bylo lokalizováno další ohnisko MVP. Jak se bude nastalá situace řešit podá informace 

na příští schůzi př. Kučera. 

 MVDr. Janouchová upozornila na vyšší výskyt VD v letošním roce s tím, že je možno 

očekávat vyšší ztráty zazimovaných včelstev, která jsou v letošním roce varroazou oslabené. 

Připomněla, nutnost praktikovat opatření proti VD celoročně podle schválené metodiky. 

K tomu je nutné v co největší míře sledovat spad roztoče Varroa a podle toho realizovat 

opatření proti jeho šíření. 

 

 

 V Písku 9.10.2014     

                            Zapsal :   Ing. Jaroslav HERINK 

        jednatel OO ČSV Písek  


